

家人和来访者指南

允许有几名家长或照料者陪伴患者？

住院部：

每次最多允许 4 个人陪伴患者，2 名成年人（18 岁及以上）可过夜陪伴。10 岁或以上、未患病且无任何症状的兄弟姐妹可以探视。不到 1 岁的兄弟姐妹可以与他们的照料者一起来探视并过夜陪伴。

探视时间和探视规定可能因临床区域而异。请向您孩子的护理团队咨询该区域的现行探视规定。

诊所、紧急护理部和急诊室：

我们不允许超过 4 人前来。允许一岁以下的兄弟姐妹前来，不包括在就诊时允许前来的总人数中。

Seattle Children's Hospital 院区和 Bellevue Clinic and Surgery Center 的手术中心：

手术过程中，最多可有 4 人陪同患者前来手术中心。1 岁以下的兄弟姐妹可以一起前往，且不计入探视人数限制。

我需要做什么？

如果您的孩子与其他患者共用病房或住在双人间，请制定计划安排由哪一名照料者来探视或在夜间陪伴，并遵守您的护理团队有关探访的指示和感染预防规程。

请注意：除非兄弟姐妹是照料者且年满 18 岁，或者兄弟姐妹不满 1 岁，否则不允许兄弟姐妹在医院过夜。请作出照料他们的其他安排。如果您在此期间需要额外支持，请告诉您的孩子的护士或护理团队。

了解进一步详情

- 请向您的孩子的医疗保健提供者咨询
- seattlechildrens.org/patient-education

免费口译服务

- 请在医院内向您的护士询问。
- 在医院外，请拨打免费家庭口译专线电话 1-866-583-1527。告诉口译员您需要通话的人的姓名或分机号码。



Seattle Children's
HOSPITAL • RESEARCH • FOUNDATION

Seattle Children's 向聋人、听力障碍者或不会讲英语的患者、家庭成员和法定代表提供免费口译服务。Seattle Children's 将应请求用其他格式提供本信息。请打电话给家庭资源中心，电话号码 206-987-2201。本传单已经由 Seattle Children's 的临床工作人员审阅。但是，您的需求具有独特性。在您根据本信息采取行动或依赖本信息之前，请向您的医疗保健提供者咨询。

© 2024 年华盛顿州西雅图市 Seattle Children's 版权所有。保留所有权利。

11/24
PE3598SC

Family and Visitor Guidelines

How many parents or caregivers are patients allowed?

Inpatient:

Up to 4 people are allowed in the room with the patient at a time during visiting hours. Two adult caregivers (ages 18 or older) may stay overnight. Siblings who are 10 years old or older and are not sick and do not have any symptoms may visit. Siblings who are younger than 1 year old can visit and stay overnight with their caregiver.

Visiting hours and visitation policies may vary based on the clinical area. Please ask your child's care team for the current visitation policy in that area.

Clinics, Urgent Care and Emergency Department:

Up to 4 people can come with a patient to their visit. Siblings who are younger than 1 year old can come and are not included in the total number of people allowed at the visit.

Surgery Center at Seattle Children's hospital campus and Bellevue Clinic and Surgery Center:

Up to 4 people may come with the patient for the surgical procedure. Siblings who are younger than 1 year old can come and are not included in the total number of people allowed at the visit.

What do I need to do?

Make a plan for which caregivers will come to a visit or stay overnight and follow your care team's instructions for visiting and infection prevention protocols.

Please note: Siblings are not allowed to stay at the hospital overnight unless the sibling is a caregiver and at least 18 years old, or if the sibling is less than 1 year old. Please make other arrangements for their care. If you need additional support, please tell your child's nurse or care team.

To Learn More

- Ask your child's healthcare provider
- seattlechildrens.org/patient-education

Free Interpreter Services

- In the hospital, ask your nurse.
- From outside the hospital, call the toll-free Family Interpreting Line, 1-866-583-1527. Tell the interpreter the name or extension you need.



Seattle Children's
HOSPITAL • RESEARCH • FOUNDATION

Seattle Children's offers free interpreter services for patients, family members and legal representatives who are deaf or hard of hearing or speak a language other than English. Seattle Children's will make this information available in alternate formats upon request. Call the Family Resource Center at 206-987-2201. This handout has been reviewed by clinical staff at Seattle Children's. However, your needs are unique. Before you act or rely upon this information, please talk with your healthcare provider.

© 2024 Seattle Children's, Seattle, Washington. All rights reserved.

11/24
PE3598